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UK: Poslanec britského parlamentu nazval rozsah poškodenia zdravia obyvateľstva spôsobeného
vakcínami proti Covid-19 nočnou morou a vyzval vládu, aby postihnutým ľuďom poskytovala viac
podpory.

Konzervatívny poslanec Christopher Chope, ktorý v dolnej komore parlamentu zastupuje mesto
Christchurch, uviedol, že desaťtisíce Britov utrpeli vážne poškodenie zdravia po očkovaní.

 

Podľa neho rozsah škôd predčí „všetky prípady z dovtedajšieho očkovacieho programu“.

Ako ďalej uviedol:

„Verejnosť sa na konci dozvie o všetkých škodách, ktoré boli napáchané. Tí ľudia urobili „správnu
vec“, ktorá sa od nich očakávala, no teraz sa im nedostáva žiadnej pomoci od vlády, o ktorej si
mysleli, že ju dostanú.“

Pán Chope zaslal celú zložku prípadov poškodenia covidovými vakcínami úradu britskej vlády na
Downing street, no potom ostalo hrobové ticho.

Pokračuje:

„To, čo som čítal ešte minulé leto, poukazovalo na to, že ľudia majú po očkovaní vážne následky,
no prístup k pomoci a kompenzáciám je zložitý.“

Na základe týchto zistení predložil parlamentu nový zákon na rozšírenie kompenzácií.
Dvadsaťminútová rozprava v parlamente vyústila v množstvo emailovej odozvy z celej Veľkej
Británie.

Poslanec z Christchurchu sa podelil aj o príbeh Juliana Gooddyho, ktorý utrpel poškodenie zdravia
dva týždne po zaočkovaní vakcínou od firmy AstraZeneca.

 

 

U Gooddyho sa vyskytlo hneď niekoľko postvakcinačných problémov, vrátane Bellovej obrny
(ochrnutie polovice tváre), únava a bolesti nôh. Neskôr mu diagnostikovali Guillain-Barreho
syndróm, čo je ochorenie, pri ktorom imunitný systém napadne ochranné obaly nervových buniek.
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„Celé je to veľmi frustrujúce, pretože zo strany vlády chýba akceptácia toho, že existuje príčinná
súvislosť medzi vakcínou a Guillain-Barreho syndrómom,“ lamentuje Chope.

Poslanec vyzýva vládu na zlepšenie kompenzácií obetí
očkovania
Pán Chope vyzýva britskú vládu, aby bola viac proaktívna v informovaní ľudí o Schéme platieb za
poškodenia po očkovaní (VDPS), hlavne pre tých, ktorí oficiálne nahlásili vedľajšie účinky vakcín do
britského monitorovacieho systému, takzvanej Žltej karty.

Je poľutovaniahodné, že na Slovensku žiadny takýto odškodňovací systém nemáme. Ten britský síce
nefunguje ideálne, ale aspoň ho majú a môžu sa od niečoho odraziť.

Britský odškodňovací systém VPDS bol založený už v roku 1979 a neskôr bol rozšírený aj na vakcíny
proti Covid-19. V rámci tohto systému môžu Briti, ktorí dokážu, že im vakcíny spôsobili trvalú
invaliditu alebo smrť (tú dokazujú príbuzní), získať od daní oslobodenú kompenzáciu až do výšky 120
000 libier (143 000 Euro).

Doteraz zatial žiadnemu z 920 poškodených covidovými vakcínami nebola žiadosť o kompenzáciu
schválená.

Ďalšia poslankyňa, Maria Caulfieldová, ktorá je členkou parlamentného výboru pre bezpečnosť
pacientov a primárnu starostlivosť, reagovala na dotazy svojho kolegu.

Podľa nej britská Regulačná agentúra pre medicínu a zdravotníctvo momentálne spracováva
dokumenty všetkých postihnutých pacientov, aby vyhodnotila súvislosť medzi očkovaním a vážnymi
následkami. Tvrdí, že všetky informácie budú po vyhodnotení publikované.

„Odhadujeme, že celý proces potrvá približne 6 mesiacov. Bude si to vyžadovať získať prístup
k lekárskym záznamom pacientov a ich predošlej lekárskej histórii.

Ak niekto mal po očkovaní reakciu, nemôžeme naisto povedať, že to bolo z očkovania, pokiaľ
nevyhodnotíme všetky dostupné dôkazy o možnom súvise očkovania s nežiaducim účinkom. Platí to
aj vtedy, keď existuje silný predpoklad, že tomu tak bolo.

Preto musíme dôsledne dodržiavať celý stanovený proces,“ dodala poslankyňa Caulfieldová.

Video z vystúpenia britského poslanca
Záznam z vystúpenia poslanca Chopeho si môžete (v angličtine) pozrieť tu:
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Záver
Rozsah poškodení zdravia ľudí po očkovaní proti covidu je vskutku alarmujúci. Napríklad analýza
zdravotnej poisťovne v Nemecku zistila, že skutočný počet následkov je až 10-násobný oproti tomu,
čo sa oficiálne nahlásilo.
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Je smutné, že na Slovensku sa tejto téme nevenuje žiadna pozornosť. Neveríme, že tu je situácia iná
ako vo Veľkej Británii alebo v Nemecku. Ide o ďalší dôkaz ignorancie a neschopnosti tejto vlády.

Navyše, máme silné podozrenie, že celá súčasná hystéria okolo konfliktu na Ukrajine je len zneužitím
situácie na odvedenie pozornosti a prekrytie vakcinačných zločinov.
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